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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lesznek-e jövőre turisztikai pályázatok?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Csillag István miniszter úrhoz . Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Köztársaság Országgyűlése elfogadta a 2004. évi költségvetésről rendelkező
törvényt .
Sajnálattal állapítják meg a turizmusban dolgozók és abban érdekeltek, hogy a turisztikai
célelőirányzat radikálisan csökken nemcsak a polgári kormány 2002-es évéhez képest, de a
2003-as évhez képest is .
2003-ban a nemzetgazdaság húzóágazatának tartott turizmus eredményei csökkenő tendenciát
mutatnak, ezért sokan úgy gondolták, hogy a 2004-es költségvetés turizmusra szánt forrásai
emelkedni fognak.

Tisztelt Miniszter Úr!

Sokan arról beszélnek, hogy egyáltalán nem fog sor kerülni 2004-ben turisztikai pályázatok
kiírására .

Kérdezem Miniszter Urat :
•

	

a turisztikai célelőirányzat terhére 2004-ben írnak-e ki turisztikai pályázatokat?
•

	

a turisztikai célelőirányzat terhére történik-e regionális pályázat kiírása (pl .
rendezvénytámogatás)

•

	

kiírásra kerülnek-e 2004-ben balatoni turisztikai pályázatok, rendezvénytámogatás,
műemlék felújítás, strand építészet, közterek felújítása, stb . tárgykörökben?

•

	

amennyiben 2004-ben ilyen pályázatok kiírásra kerülnek hazai finanszírozásból, úgy
azoknak mekkora lesz a keretösszege?

Várom megnyugtató válaszát .
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